



ARTIST: VARIOUS ARTISTS

Title: Backlist Vol. 1 – Compiled And Mixed By Andy Baar

Art. Nr.: EVO020

Release Date: 03.08.2018

Publisher: Evosonic Records

Format: Compilation

Offer: Download

### Teaser Deutsch/English (256 Zeichen)

2 Jahre und 19 Releases später steht die erste Compilation an. Ein Jubiläum, das etwas Besonderes verdient. Zu den 9 Tracks aus der Backlist, plus „Continuous Mix“, gesellt sich ein unveröffentlichter Track. "Raum und Zeit" von Ponchmann und Mike Schott.

2 years and 19 releases later, the first compilation is coming up. An anniversary that deserves something special. To the 9 tracks from the Backlist, plus "Continuous Mix", joins an unpublished track. "Raum und Zeit" by Ponchmann and Mike Schott.

### Beschreibung/Description (1025 Zeichen)

Das 2 jährige Jubiläum von Evosonic Records bringt die erste Compilation an den Start. Backlist Vol. 1, zusammen gestellt und gemixt von Artist und Evosonic Radio Mann der ersten Stunde, Andy Baar. Jener, Barbaros, Cybordelics, Anastasia Belosova, Julian Reifegerste, Elektrifizierer, Frank Krumdorf und Chris Maico Schmidt gratulieren musikalisch. Was ist schon eine Feier ohne Meier, der in dem Fall ein unveröffentlichter Deep House Track von Ponchmann und Mike Schott ist. "Raum und Zeit" ist die Schokolade auf dem Hotel Kissen, die Überraschung im Ei, die Extra Single zur Doppel LP, der Kaugummi im Eis, das 13. Gehalt oder der Starschnitt in der Bravo. Als wäre dem nicht genug, gibt es noch das Ganze als „Continuous Mix“ oben drauf. Das Sahnehäubchen sozusagen.

The 2 year anniversary of Evosonic Records brings the first compilation to the start. Backlist Vol. 1, composed and mixed by Artist and Evosonic Radio Man of the first hour, Andy Baar. Those, Barbaros, Cybordelics, Anastasia Belosova, Julian Reifegerste, Elektrifizierer, Frank Krumdorf and Chris Maico Schmidt congratulate musically. To celebrate the day, there's an unpublished Deep House bonus track by Ponchmann and Mike Schott. "Raum und Zeit" is the chocolate on the hotel pillow, the surprise in the Kinder Surprise Eggs, the extra single for the double LP, the bubble gum in the ice, the 13th salary or the fold-ins for the Mad magazine. As if that were not enough, there is still the whole thing as a "continuous mix" on top of it. The icing on the cake, so to speak.

## Track List / Infos:

1. Frank Krumsdorf - Good News (Barbaros´aVe Remix Remastered) - EvoRec 012
2. Andy Baar - Sympathetic Woman (Sunday Morning Mix) - EvoRec 011
3. Cybordelics feat. James Davis - Adventures of Dama (Gimme A Video Mix) - EvoRec 006
4. Chris Maico Schmidt - Sing The Song (If You Can Mix) - EvoRec 002
5. Julian Reifegerste - Dober Dan (Original Mix) - EvoRec 007
6. Chris Maico Schmidt - Father (Original Mix) - EvoRec 001
7. Julian Reifegerste - Do Not Save It (Original Mix) - EvoRec 007
8. Chris Maico Schmidt - Downtown (Anastasia Belosova Remix) - EvoRec 003
9. Elektrifizierer - Was Du Nicht Weisst (Chris Maico Schmidt Remix) - EvoRec 008
10. Ponchmann & Mike Schott - Raum und Zeit (Remastered) - Bonus Track
11. Various Artists - Backlist Vol. 1 (Andy Baar's Continuous Mix)

<https://evosonic.de/portfolio/evosonic-records-020/>

© Evosonic Records 2018



Chris Maico Schmidt / mike@evosonic.de  
Evosonic Radio Vision GmbH & Co. KG  
Lankwitzer Straße 19 / 12107 Berlin  
T.: +49 2203 5029444 / F.: +49 2203 5029443  
evosonic.de

**EVO SONIC**   
ELECTRONIC MUSIC RECORDS